

| | |
|---|--|
| <p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CENTRAL ELECTRICITY GENERATING Date: 10-04-2023 01:05:03 PM</p> | <p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: توليد الكهرباء المركزية التاريخ: 10-04-2023 01:05:03 PM</p> |
| <p>The Extraordinary General Assembly Meeting of CENTRAL ELECTRICITY GENERATING was held on 11:30 On 10-04-2023 at CEGCO HQ Business Park. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 100%.</p> | <p>عقدت الهيئة العامة لشركة توليد الكهرباء المركزية بتاريخ 10-04-2023 على 11:30 اجتماعا غير عادي وذلك في مكاتب الشركة الرئيسية مجمع الاعمال وبنسبة حضور 100%.</p> |
| <p>Subject: Decreasing the company's Capital</p> | <p>الموضوع: تخفيض رأس المال</p> |
| <p>The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 30000000 to 3000000 through:</p> | <p>حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 30000000 سهم/دينار إلى 3000000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p> |
| <p>The Capital Decrease Method</p> | <p>طريقة تخفيض رأس المال</p> |
| <p>Returning part of its capital to shareholders as cash back</p> | <p>إرجاع جزء من رأس المال نقداً للمساهمين</p> |
| <p>The Extra ordinary General Assembly approved unanimously the reduction of the company share capital of 27 MJD as T surplus of the company's need to be returned to the shareholders according to the company's liquidity availability, and exempt the company from paying late fines</p> | <p>قررت الهيئة العامة بإجماع الحضور وبنسبة 100% من رأسمال الشركة الموافقة على تخفيض رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب بمقدار (27,000,000) دينار/ سهم كفائض عن حاجة الشركة ليتم إعادته للمساهمين وليصبح رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب بعد استكمال إجراءات التخفيض (3,000,000) دينار / سهم، بحيث يتم الدفع حسب توفر السيولة لدى الشركة، واعفاء الشركة من دفع غرامات التأخير.</p> |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Alia Hiasat</p> | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alia Hiasat</p> |